

TERM DEPOSIT ACCOUNT OPENING FORM

M/s: Al Khaliji France S.A.

Branch

I/We hereby request and authorize you to open a Term Deposit Account in my/our name(s) by debiting my/our Account No. / by accepting cash deposited with you in my/our name(s) with the following particulars:

Currency: Term account

Amount (in figures) (in words)

Period:

From Maturity Rate of Interest

Unless otherwise instructed by me/us in writing before date of maturity please dispose of the principal plus accrued interest. As directed below:

1. Renew the deposit plus interest for a similar period at the rate applicable on the date of renewal.
2. Credit my/our account No with yourselves with full value as at maturity.
3. Credit interest earned to my/our account No with you and renew the principal for a similar period at the rate applicable on the date of renewal.
4. Send me/us at the address mentioned as per your records a Bank Draft in (Currency)
5. Remit the proceeds after deducting your charges, if any, to my /our account No with

TERMS AND CONDITIONS

1. Each Term Deposit made on, after or renewed subsequent to the date appearing on the face hereof is subject to the conditions of this Agreement below.
2. It is understood and agreed that the Bank shall not be required to pay out of Foreign Currency Account in cash in that currency, unless such currency is available and at Bank's tariff, applicable to cash payments in foreign currencies.
3. Within a reasonable time after the commencement of the original Term Deposit period, the Bank shall mail by ordinary post addressed to the Depositor's last known address, a Term Deposit advice indicating the principal amount of the Term Deposit and applicable terms.
4. Unless otherwise agreed by Bank, Foreign Currency Deposit withdrawals may only be made at the expiration of the original or any additional Deposit period and if so agreed to by the Bank. Each withdrawal made by the Depositor will be subject to the terms and conditions governing such withdrawals as are established by the Bank at the time of withdrawal.
5. If the Term Deposit is not renewed for an additional period, no interest shall be paid on the Term Deposit balance for any period beyond the expiration of the original Term Deposit period or immediately preceding additional Term Deposit period as the case may be.
6. It is understood and agreed that new instructions with respect to Deposits in foreign currencies must be received by the Bank at least two working days prior to maturity date failing which the existing instructions will be executed.
7. The Bank has the right to set off this Term Deposit against any due by the Depositor.
8. The disposal of funds by the Bank in accordance with the provisions of this Agreement shall discharge the Bank from all obligations in respect of the Term Deposit or interest as the case may be.
9. The Depositor should not make Term Deposits if he/she requires access to funds before the end of the term of the Deposit. No additional Deposits can be added to a Term Deposit Account, but multiple Term Deposit Accounts may be opened. No partial withdrawals of capital are allowed during the term of a Term Deposit Account. The Depositor must retain the amount of any Term Deposit Account with the Bank until its specified maturity. Premature withdrawal of a Term Deposit Account shall render the Deposit subject to repayment without interest.

Customer Name: Signature:

Date:

Al Khaliji France S.A.
Licensed by the Central Bank of the UAE
Regional Management, Baniyas Road
PO Box 4207, Dubai, UAE
T: +971 4 416 1100 | F: +971 4 228 3935 | C.R. 50683
www.alkhaliji.ae

الخليجي فرنسا ش.م.
مُرخص بواسطة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
الإدارة الإقليمية، شارع بني ياس
ص.ب. ٤٢٠٧، دبي، الإمارات العربية المتحدة
ت: ٤١٦ ١١٠٠ | ف: ٢٢٨ ٣٩٣٥ | س: ٥٠٦٨٣
www.alkhaliji.ae



طلب فتح حساب وديعة ثابتة

السادة / الخليجي فرنسا ش.م.

فرع:

إني/إننا أطلب/نطلب وأخولكم/ونحولكم فتح حساب وديعة ثابتة باسمي/بأسمائنا خصما من حسابي/حسابنا رقم/ بقبول المودع نقداً باسمي/ بإسمنا طرفكم، وذلك بموجب التفاصيل المدرجة أدناه:

نوع العملة: رقم حساب الوديعة.....

المبلغ: (بالأرقام).....(بالأحرف).....

المدة:

تبدأ من..... حتى تاريخ إستحقاق في..... سعر الفائدة.....

يرجى التصرف بالمبلغ مع الفائدة المتجمعة، عند الإستحقاق كما هو مبين أدناه، إلا إذا صدرت عني/عنا تعليمات كتابية بخلاف ذلك قبل تاريخ الإستحقاق:

1. تجديد الوديعة/مع الفائدة لمدة مماثلة بسعر الفائدة الساري في تاريخ التجديد
2. إضافة القيمة كاملة عند الإستحقاق لحسابي/ لحسابنا طرفكم رقم.....
3. إضافة الفوائد المستحقة إلى حسابي/حسابنا طرفكم رقم.....
- وتجديد أصل الوديعة لنفس المدة بسعر الفائدة الساري في تاريخ التجديد
4. إرسال شيك مصرفي بالقيمة عند الإستحقاق بعملة..... إلى عنواني المبين حسب دفاتركم.....
5. تحويل إجمالي الرصيد بعد خصم مصاريف البنك إن وجدت إلى حسابي/ حسابنا رقم.....
- طرف

الشروط والأحكام

- 1 - إن تجديد الوديعة في تاريخ إستحقاقها أو بعده أو أية وديعة يتم إيداعها في التاريخ المذكور أعلاه/أو بعده تخضع لنفس شروط هذا الطلب.
- 2 - من المتعارف والمتفق عليه بأنه لا يلزم البنك بالدفع نقداً عن أي حساب بالعملة الأجنبية بتلك العملة إلا إذا توفرت هذه العملة لدى البنك، وفي هذه الحالة للبنك أن يستوفي الأجر المقرر حسب تعريفته.
- 3 - يرسل البنك للمودع خلال مدة معقولة من بدء فترة الإيداع إشعاراً بالبريد العادي وعلى آخر عنوان للمودع معروف لديه، يتضمن أصل مبلغ الوديعة وبياناتها.
- 4 - ما لم يوافق البنك على خلاف ذلك، لا يجوز السحب من الودائع بالعملة الأجنبية إلا في تاريخ إستحقاق الوديعة أو في نهاية الأجل الذي مددت إليه، وفي حالة موافقة البنك فإن أي سحب من قبل المودع سوف يخضع للشروط والأحكام التي تنظم مثل هذه السحوبات وقت السحب والتي حددها البنك في لوحة الإعلانات.
- 5 - في حالة عدم تجديد الوديعة لفترة إضافية، لن تدفع فائدة على بقاء الوديعة لأي فترة بعد انتهاء مدة سريانها، كما لا تدفع فائدة عن الفترة التي سبق تجديدها لمدة إضافية أخرى.
- 6 - من المتعارف والمتفق عليه بأن أية تعليمات جديدة بخصوص الودائع بالعملات الأجنبية يجب أن تصل إلى البنك قبل يومي عمل من تاريخ الإستحقاق على الأقل وبخلاف ذلك تنفذ التعليمات القائمة.
- 7 - يحق للبنك إجراء المقاصة بين هذه الوديعة وبين الدين الذي يكون للبنك على المودع.
- 8 - التصرف في مبلغ الوديعة من قبل البنك حسب نصوص هذه الشروط يخلي مسؤولية البنك من كل التزام تجاه المودع أو المودعين فيما يتعلق بمبلغ الوديعة أو الفائدة.
- 9- يجب على المودع عدم إيداع ودائع لأجل في حال كان بحاجة لسحب أموال قبل نهاية أجل الوديعة. ولا يمكن إضافة أي ودائع إضافية إلى حساب الوديعة لأجل إلا أنه يمكن للعميل فتح عدة حسابات ودائع لأجل. ولا يُسمح بإجراء سحوبات جزئية من رأس المال خلال مدة حساب الوديعة لأجل. ويتعين على المودع الإبقاء على مبلغ أي حساب وديعة لأجل لدى البنك لحين حلول تاريخ استحقاقها المحدد. إن سحب حساب الوديعة لأجل قبل حلول تاريخ استحقاقه سوف يؤدي إلى سداد الوديعة دون فوائد.

اسم العميل:..... التوقيع

التاريخ